

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2020-02-11  
Plats: Orrliden  
Närvarande Pär Eriksson  
Michael Petersson  
Maria Larsson  
Johan Sjöberg  
Satu Verlinna  
Roger Gill  
Lars Andersson  
Ulrika Kårefjärd  
Alf Svensson  
Nina Lindström

Ej närvarande: Olle Nilsson

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

### 2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*  
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna

### 3. Summering och intryck av "Styrelse på träningsläger"

- a. *Eventuella beslut och uppföljningar*  
Två bra dagar vid Sundbyholms slott där vi dels fick föredrag i ledarskap, Diplomerad förening, hur man skapar/är trygga vuxna för barnen och spelarutbildningsplanen. Andra dagen var vikt till eget arbete där vi fokuserade på våra styrkor och förbättringspunkter samt gick igenom handlingsplanen för Diplomerad förening.

### 4. Ekonomi - lägesrapport

- a. *Genomgång av 2019 och påbörjan av budget 2020*  
Siffrorna för 2019 är inte helt klara än, är hos revisionsbyrån just nu. Men det ser ut som att vi hamnar något på plussidan.  
Vi pratade kring insatsen/försäljningen för att få till en läktare och **beslutar** att skapa upp ett separat konto för att ha kontroll på intäkter och kostnader inför det bygget. Intäkterna hittills är inte så stora (ca 15 000kr) då en läktare lär hamna på ca 300 000kr.  
Budgeten finns i ett första utkast och den landar på minus 122 000kr. Sen behöver vi plussa på omkostnader kring uppstart av ett Damlag och då landar vi på ett minus på 157 000kr.

Men med korrigeringar på att öka antalet medlemmar och höja träningsavgiften (+35 000kr), dra in mer intäkter på café (+10 000kr), öka intäkterna på sponsring (+10 000kr), sälja Sportlotter i år igen (+60 000kr), arrangera Valborg (+20 000kr) samt dra ner på kostnaderna för matchtröjor (-15 000kr), lagbidragen minskas till hälften (-10 000kr), ta bort bilersättningen (-25 000kr) och ta bort omkostnadsposterna för dam/herrlag (-10 000kr). Allt det här ger oss 195 000kr och vi hamnar därmed på plus.

Vi **beslutar** att höja träningsavgiften med 100kr/helår samt att inför 2021 höja medlemsavgiften. Årsmötet fattar beslut om medlemsavgiftens höjning.

- b. *Skötsel av Orrliden – ersättning 2020 och vaktmästarfrågan*  
Roger har pratat med Tomas om att bli anställd istället för att han fakturerar föreningen.

## 5. Verksamhetsberättelse 2019 och Årsplan 2020 inför årsmötet

- a. *Genomgång av material*  
Nina och Maria presenterar materialet vid nästa styrelsemöte då vi behöver invänta planeringsdagen för att få fram årshjulet.

## 6. Inför planeringsdag 29/2

- a. *Frågor att diskutera och förbereda samt inbjudan*  
Vi träffas 8:30-9:00 med fika och därefter börjar arbetet.  
Agendan; lagen presenterar kort sin säsong, Diplomerad förening presenteras och ledarenkäten redovisas, tankarna kring Orrlidens ombyggnad presenteras och vi påminner om kravet på att visa upp registerutdraget från Polisen. Även en kortare ekonomisk redovisning kommer att ske. Däremellan blir det lite paus och möjlighet för frågor.

## 7. Inför säsongen 2020

- a. *Herr- och damlag samt ungdomslagen – lägesavstämning anmälan*  
På ungdomssidan ser allt ut att flyta på inför anmälningarna, det är ett möte imorgon där allt sammanställs.  
Herrlaget har bra med underlag på sina träningar.  
Då Triangeln lägger ner sitt div3-lag så kommer ca 10-15 spelare att komma över till oss och vi har därmed även en möjlighet att anmäla oss, och ta över deras plats, i div3. Det krävs bara en skrivelse från båda föreningarna. Uffe Pettersson har pratat med tjejerna för att höra deras inställning och de vill gärna spela i div3.  
Vi **beslutar** att skicka in skrivelse, tillsammans med Triangeln, till SÖFF om att ta över div3-platsen. Pär *ansvarar* från vår sida. Styrelsen är helt enig i detta beslut.

## 8. Rapporter och diskussion

- a. *Folder till ledare, föräldrar och medlemmar om Skogstorps Golf*  
Malin Andersson har tagit fram en snygg och bra folder och efter lite småkorrigeringar **beslutar** att den kommer att tryckas upp och ges ut till samtliga medlemmar.
- b. *Valborgsmässofirande*  
Micke, Maria och Nina har tagit fram ett förslag på alternativt Valborgsfirande. Det kommer inte att vara någon brasa utan eldkorgar kommer ställas ut och istället för fyrverkerier kommer kinesiska lyktor att tändas och skickas upp. Vi kommer även bygga vidare på lite fler kringaktiviteter för att inbringa mer intäkter.  
Vi **beslutar** att arrangera Valborg detta år och till nästa möte ser vi över möjligheten till att ha en kör som uppträder under kvällen.
- c. *Registerutdrag ledare och styrelse - uppföljning*  
Vi kommer att påminna på tränarträffarna i februari om vikten av att alla kommer in med sitt registerutdrag. Sista dag är i mitten av mars, lämnas det inte in innan dess kan man ej fullgöra sitt uppdrag som tränare och ledare.
- d. *Kansliet aktuella frågor*  
Den 3/3 är det infoträff för Fotbollsskolan. Maria representerar.  
Vi har fått kallelse till SÖFFs årsmöte 4/3 kl 19:00 i Nyköping. Maria och Johan representerar föreningen.  
Den 11/3 är vi inbjudna till en Föreningskonferens där vi måste vara närvarande för att kunna söka Sörmlandslyftet. Micke och Maria representerar föreningen.  
I dagsläget har vi sju utomstående föreningar som hyr in sig på våra planer.

## 9. Styrelsemöten våren 2020

- a. *Tisdagar 18.00-20.00*  
10/3  
2/4 (torsdag)  
5/5  
9/6

## 10. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna.

## 11. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 12. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte idag.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi beslutade att separera kostnader och intäkter kring läktaren från övrig bokföring
- Vi beslutade att höja träningsavgiften med 100kr/helår samt att inför 2021 höja medlemsavgiften
- Verksamhetsplanen lyfts vid nästa möte
- Vi fattade ett historiskt beslut om att starta upp Damlaget och att göra en skrivelse till SÖFF om att vi får ta över Triangelns plats i div3
- Vi beslutade om att den framtagna foldern ska tryckas upp till våra medlemmar och även läggas ut på hemsidan
- Vi beslutade om att arrangera Valborg i år igen
- Tränare som ännu inte visat upp sitt registerutdrag kommer att sättas i karantän till dess att de kan visa upp utdraget
- Maria och Johan representerar SGOLF vid SÖFFs årsmöte
- Micke och Maria representerar SGOLF vid Föreningskonferensen

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Nina Lindström

---

Pär Eriksson